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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 7/8-24 Tid: 17.00

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Alex
Ordstyrer: Zacharias 

Tilstede: Erland, Niels, Zach, Tore, Sif, Esben, Johan, Alex

Dagsorden:

1. Punkter til kort orientering:  (15 min)  

    Status på sommerferielukning og åbning af værkstedet på ny! 

    Status på: (Hvis der er noget nyt)

        Eltutten 

           Sysletutten 

                   Cykeludlejningen 

                   Ørådsmøder 

                   Afhentning af cykler

2.     Ny kode  

3.     Politiker rundtur på frederiksø d. 13/8 kl. 13.30.

        

Punkter til beslutning:

4.     Støtte til dukop's fundraiser. Der mangler 1040 kr. https://dukop.dk/6810/ (Johan)

5.     Arbejdsdag til forbedringer i forlængelse af foreningsdag. (Johan)

6.     Status og beslutning om videre proces for containerprojekt på bagarealet (Zacharias) 

7.     Filmvisning på bagarealet v. palæstina initiativet (johan)

Punkter til diskussion:

8.     Svajerløb 7/9 (arbejdsgruppen til svajerløbet) 

 Kareoke night efter svajerløb?
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Referat:
1. Sidste feriedag på tutten den 7/8. Nu går vi i gang igen. Det var fedt at 

holde lukket. 
▪ Det kører godt med eltutten

▪ Sysleklubben kører måske ikke så godt. Mangler lidt energi, men Åse 
og Maria vil muligvis gerne sætte noget i gang snart. Tag fat i Åse,
hvis man vil være med.

▪ Cykeludlejning går godt. Lidt sløv start på juli, men nu virker det 
til at køre lidt bedre. Lagt vagtplan til og med næste uge. Hvis 
folk vil hjælpe med at sætte cyklerne istand her efter sæsonen, 
ville det være fedt. Mere herom senere. Vi skal måske også få kigget
på containerplads – så det skal besluttes senere. 

▪ Ørådsmøder kører som vanligt. Erlend har taget teten, men vi skal 
have fundet nogle flere, der kan overtage tjansen på sigt. 

▪ Afhentning af cykler – setup er nu Louis, Torben, Erik som 
udgangspunkt. Tanken er at have en liste over stedfortrædere. Det 
bliver styret godt! 

2. Ny kode: Johan foreslår, at vi ændrer koden. Den kommer på signal eller 
kom forbi en værkstedet og få den. Sif skifter koden. 

3. Politikerrundtur: Der kommer politikere på besøg kl. 13.30 den 13/08, der 
gerne vil se, hvad der sker på øen. De skal beslutte, hvordan frederiksøen
skal udvikle sig fremover, så muligvis et vigtigt besøg. Lea skriver om, 
de skal besøge Cykeltutten, Zach formidler videre til 
cykelafhentningsholdet, hvis relevant. Temadag for at klæde politikerne på
til.    

4. Støtte til Dukops funderaisering. Sted på interwebs hvor man kan ligge 
gode arrangementer op. Vil Cykeltutten støtte med et bidrag? Det 
besluttes, at CT gerne vil bidrage med 1000 kroner. 

5. Arbejdsdag på CT – forbedringer i forlængelse af foreningsdag. Der blev 
lavet et kollektivt dokument om forbedring af CT’s fysiske rammer. Det 
foreslås, at vi laver en foreningsdag, hvor vi få lavet de hængepartier, 
der er rundt omkring på CT. Skilte, lys, sortering mv. Måske i forlængelse
af Cykeludlejningsnedlukning? Det besluttes, at der er foreningsdag den 
14. september kl. 10 med kaffe og morgenbrød. Kl. 11 er der byggemøde. 
Listen over forbedringer skal findes inden. Zach og Sif er tovholdere for 
dagen og kommer med et oplæg på medlemsmøde inden. 

6. Containerstatus fra Zach. Vi har fået 40.000 til byggetilladelse og køb af
container. Det koster 30.000 at få rådgivere til at godkende vores 
eksistrerende setup. Derudover så koster en container omkring 30.000 måske
40.000. Zach foreslår, at vi sætter gang i byggetilladelsesgodkendelse, 
det er alle enige i. Derefter kan vi købe en container, men der skal 
indhentes flere midler. 

7. Filmvisning ved PalæstinaIntiativet. Vil gerne vise en dokumentar, der 
hedder Israelism på CT’s bagareal. God dokumentar om det spirende 
generationsopgør for unge jøder i USA. Fået lov til at lave en offentlig 
visning af producentforeningen. Vil gøre det på bagarealet på snedkeriets 
bygning. Det besluttes, at det lyder fint!

8. Svajerløb: Forslag om karaokenight efter Svajerløb. Sommerfest light. 
Fedt! Fysisk møde om at sparke planlægningen omkring Svajerløb i gang 
onsdag den 14/08 kl. 15.    


